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     Protokół nr LII/14 

z obrad LII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 29 września 2014 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 
 

Obrady LII sesji, Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 13.16 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Marek Bartoszewski stwierdzając jednocześnie quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Sesja zwołana była na godz. 13.00. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu) oraz sołtysów (załącznik nr 2). Przewodniczący powitał zebranych 

gości m.in. Pana Burmistrza Jana Mielczarka, Panią Jadwigę Pietrusińską Z-cę Burmistrza, 

Kierowników Referatów Urzędu Miejskiego w Rzgowie, (wpisani na listę obecności stanowiącą 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu), a także publiczność zgromadzoną na sesji. 

Obsługę prawną zapewniał Mecenas Dariusz Iwaszkiewicz.  

 

Ad. 2. 
Stan początkowy Rady: 15 radnych.     

 

Ad. 3. 
Sekretarzem obrad głosami 14„za” wybrano Wiceprzewodniczącego Stanisława Bednarczyka.    

Radny nie głosował na siebie.  

 

Ad.4. 

Postanowiono wprowadzić dodatkowy projekt uchwały jako punkt 15.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIX, L i LI Sesji Rad Miejskiej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej 

a) informacja na temat wykonania uchwał podjętych podczas XLIX, L sesji, 

b) informacja na temat realizacji zgłoszonych wniosków. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/446/2014 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2014.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2014-2020. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2014.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/394/2014 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 

2014 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Rzgów do realizacji zadania 

publicznego w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych- Etap II 

Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”, zabezpieczenia środków finansowych własnych  

oraz złożenia wniosku o dofinansowanie zadania pn.: „Modernizacja drogi powiatowej Nr 

2916E od drogi krajowej nr 71 do miejscowości Guzew”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji celowej w 2015 r. od Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na współfinansowanie zadania pn. „Modernizacja drogi powiatowej Nr 

2916E od drogi krajowej nr 71 do miejscowości Guzew”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia dla GZWiK w Rzgowie terminu wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu Gminy Rzgów. 

16. Interpelacje radnych. 

17. Wnioski i zapytania. 

18. Komunikaty, sprawy różne. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

W związku ze zmianą przystąpiono do głosowania porządku obrad sesji.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się” przyjęto porządek obrad.  

 

Ad.5. 
Protokoły z XLIX, L i LI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte jednogłośnie bez 

uwag.  

 

Ad.6. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej złożył Jan Mielczarek Burmistrz Rzgowa.  

Na XLIX sesji w dniu 20.08.2014 r. podjęto 3 uchwały, natomiast na L sesji w dniu 02.09.2014r. 

2 uchwały. Burmistrz pokrótce omówił tematykę podjętych uchwał podczas dwóch sesji.  

 

Sprawy bieżące: 

Zorganizowano przetarg na realizację drogi asfaltowej ul. Cegielniana w Gospodarzu. Wygrała 

firma „Włodan” za kwotę 565 zł, ale brakło 130 tys. zł o którą Burmistrz wnioskuje w zmianach 

w budżecie.  

Odbyły się dwie konsultacje w sprawie projektu Domu Kultury, ale będzie jeszcze trzecia na 

którą Burmistrz zaprasza. Kończy się realizacja asfaltowania ulicy Brójeckiej. Trwają prace nad 

koncepcją odwodnienia Starowej Góry. Prace nad spółką komunalną dobiegły końca, od  

1 października zaczyna działać.  

 

Sprawy do Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie:  

Burmistrz poinformował, że w Starowej Górze pojawili się oszuści. Osoby, które miały z nimi 

do czynienia podobno w sobotę nie mogą połączyć się z placówką w Rzgowie, są odsyłani do 

Koluszek, którzy z kolei mówią że należy zgłosić się w poniedziałek. Mieszkańcy Starowej Góry 

nie dają sobie rady z młodzieżą w okolicach placu zabaw, świetlicy i boiska. Burmistrz prosi o 

interwencję w sprawie.   

Komendant Komisariatu Policji w Rzgowie poinformował, że policjanci dokonali zatrzymania 

dwóch obywatelek Rumunii podających się za zakład energetyczny. W Komisariacie Policji w 

Rzgowie codziennie, ktoś jest, w nocy są dyżury zdarzeniowe, tzn. jest jeden policjant, który 

wykonuje czynności procesowe na zdarzeniach, a także jest patrol.  

Sołtys Izabela Buchalska powiedziała, że oszustwa zdarzają się także w sklepach.   

 

Ad.7. 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej złożył Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski.  

Odbyły się Dożynki Gminne w Hucie Wiskickiej, zebrania wiejskie w poszczególnych 

sołectwach.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła 

o przyjęciu Uchwały Nr LII/447/2014 zmieniającej uchwałę Nr L/446/2014 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2014.  
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Ad.9. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”,  „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła o 

przyjęciu Uchwały Nr LII/448/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2014-2020. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła 

o przyjęciu Uchwały Nr LII/449/2014 w sprawie  zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 

2014.  

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła 

o przyjęciu Uchwały Nr LII/450/2014 zmieniającej uchwałę Nr XLII/394/2014 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2014 r. 
 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”,  „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła o 

przyjęciu Uchwały Nr LII/451/2014 w sprawie w sprawie przystąpienia Gminy Rzgów do 

realizacji zadania publicznego w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych- Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”, zabezpieczenia środków 

finansowych własnych  oraz złożenia wniosku o dofinansowanie zadania pn.: 

„Modernizacja drogi powiatowej Nr 2916E od drogi krajowej nr 71 do miejscowości 

Guzew”. 

 

Ad.13. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła 

o przyjęciu Uchwały Nr LII/452/2014 w sprawie przyjęcia dotacji celowej w 2015 r. od 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na współfinansowanie zadania pn. „Modernizacja drogi 

powiatowej Nr 2916E od drogi krajowej nr 71 do miejscowości Guzew”. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła 

o przyjęciu Uchwały Nr LII/453/2014 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, 

klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska postanowiła 

o przyjęciu Uchwały Nr LII/454/2014 w sprawie określenia dla GZWiK w Rzgowie terminu 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Rzgów. 

 

Ad.16. 

Wpłynęły dwie interpelacje: radnego Stanisława Gierasińskiego w sprawie odtworzenia drogi 

przejazdowej  i radnego Marka Bartoszewskiego w sprawie odtworzenia jezdni nad przepustami 

drogowymi w ilości 5 szt. W Grodzisku.  
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Ad.17. 
Wnioski: 

Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski podziękował za namalowanie pasów i ustawienia 

znaków w sołectwie Grodzisko-Konstantyna.  

Sołtys Jan Spałka zgłosił, że rów biegnący od Rydzynek do rzeki Dobrzynki w Prawdzie na 

wysokości posesji nr 67 jest zamulony i podczas opadów zalewa posesję mieszkańców. Należy 

udrożnić rów. Ze spotkania z GDDKiA w sprawie S8 sporządzono protokół z którego wynikało 

oczyszczenie rowów, uprzątnięcie pozostałości z budowy, ale do tej pory nikt się tym nie zajął.  

Radny Marek Skalski przypomniał, że Burmistrz zobowiązywał się do ustawienia tabliczki 

upamiętniającej miejsce, w którym stała dawna strażnica OSP w Rzgowie. Radny zaproponował 

stworzenie skansenu ziemi rzgowskiej, gdyż Pan Kaczmarek posiada wiele eksponatów 

związanych z działalnością obywateli.  

Sołtys Małgorzata Ostojska-Zdyb zgłosiła, że należy wyczyścić rowy przy ul. Dworskiej, a także 

że należy naprawić załamania w jezdni na ul. Pogodnej. Sołtys wnioskuje o uzupełnienie 

ubytków na ul. Nad Nerem.  

Sołtys Stanisław Hoja zgłosił, że na Trakcie Napoleońskim jest załamany przepust.  

Radny Jan Owczarek poprosił o ustawienie znaku stop od strony Kalina. 

Radny Stanisław Gierasiński wnioskuje o wykonanie ogrodzenia placu zabaw przy SP w 

Rzgowie oraz zalanie emulsją łączenia asfaltu na ul. Rudzkiej, Grodziskiej.  

Głos z publiczności: 

Pan Józef Derczyński zapytał na jakiej podstawie wyrzucani są niektórzy mieszkańcy z zebrań 

wiejskich sołectwa, którego nie są mieszkańcami, np. przez radnego Wawrzyniaka. 

Radny Zenon Wawrzyniak kategorycznie zaprzeczył i zapytał czemu p. Derczyński kłamie w tej 

sprawie. Po zakończeniu zebrania wiejskiego poproszono o pozostanie jedynie mieszkańców 

sołectwa.      

Pan Krystian Pamuła zapytał czy można zadłużyć gminę na 25-30 mln zł chcąc wykonać takie 

inwestycje jak kanalizacja w gminie, budowa domu kultury, itp.  

Burmistrz powiedział, że to zależy od potencjału gminy, jeżeli chodzi o naszą to nie można.  

Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski dodał, że gmina na koniec roku będzie na dużym 

plusie.  

Pan Krystian Pamuła zapytał kto jest dla Burmistrza partnerem, ponieważ dziękuje kolegom z 

PSL-u a innym osobom, którzy występują w słusznych sprawach nie.  

Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski powiedział, że na sali obrad podczas obrad Rady nie 

ma polityki.  

Partnerem dla Burmistrza jest każdy mieszkaniec gminy, a także służby samorządowe, które 

współpracują z gminą.  

Pan Krystian Pamuła zapytał dlaczego nie otrzymał odpowiedzi na wnioski złożone w dn. 

30.07.2014 na sesji Rady w stosownym terminie 30 dni zgodnie z kpa.  

Burmistrz wyjaśnił, że we wniosku o udostępnienie informacji publicznej pojawiły się te pytanie 

i p. Pamuła dostał na nie odpowiedź.  

Pani Ewa Fryczka wnioskowała jakiś czas temu o zamieszczenie w BIP statutów sołectw, prośbę 

swą ponawia.  

Sołtys Jan Strycharski zapytał o kontakt do spółki komunalnej.  

Burmistrz poprosił o kierowanie wszystkich spraw komunalnych do Urzędu Miejskiego, tak jak 

dotychczas to było.  

Radny Jan Owczarek poinformował, że przy posesji nr 15 w Kalinku obrywa się rów i należy 

wyłożyć ten kawałek płytami.  

Radny Kazimierz Łęgocki wnioskuje o bieżącą naprawę ul. Śniadeckiego, poprosił o 

sfrezowanie pni przy placu zabaw na ul. Uczniowskiej i na ul. Czartoryskiego oraz 

wyczyszczenie rowu na ul. Szparagowej. 

Radny Zenon Wawrzyniak poprosił o wyrównanie powstałych górek na terenie na boisku przy 

świetlicy.   
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Radny Wiesław Gąsiorek poprosił o zamieszczenie informacji w prasie, kto będzie 

odpowiedzialny za odśnieżanie wiaduktów w Prawdzie i Czyżeminku podczas zimy. 

Została wyłoniona firma, która zajmie się obsługą wiaduktów w Prawdzie i w Czyżeminku, 

informacja znajdzie się w prasie. Przetarg na obsługę wiaduktów w Romanowie i Kalinku nie 

jest jeszcze rozstrzygnięty. 

Radny Stanisław Gierasiński powiedział, że nie zostały wykonane zalecenia z przeglądu 

budynków gminnych.  

Mieszkańcy z Grodziska interweniowali w sprawie wykonania przejścia dla pieszych przy placu 

zabaw w Grodzisku. Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski poprosił o rozpoznanie tematu. 

Informatyk Rafał Suciński poinformował, że statuty sołectw umieszczone są w BIPie w zakładce 

uchwały rady 2002-2010.   

Sołtys Stanisław Hoja zapytał p. Stawianego czy podjął działania w sprawie przystanków w 

Kalinie.  Nie było jeszcze rozmowy z Burmistrzem. 

Sołtys Kazimiera Zawistowska zapytała czy p. Stawiany rozmawiał z Burmistrzem w temacie 

odwodnienia działki, na której jest świetlica w Gospodarzu. Nie było jeszcze takiej rozmowy.  

 

Ad.18.  
Brak. 

 

Ad.19. 
O godz. 15.00 wobec wyczerpania porządku obrad zamknięto obrady LII sesji Rady Miejskiej w 

Rzgowie. 

 

Protokół sporządziła:                                     Obradom przewodniczył: 

 

 


